
SKUPNOST OTROŠKEGA VARSTVA

Delegati
zahtevajo
jasen odgovor
Zakaj takšna zamuda pri gradnji vrtca v
Šentjakobu - Zaživelo bo družinsko varstvo

Na zadnji seji skupščine
skupnosti otroSkega varstva so
sprejeli in potrdili tudi poročilo
o izvajanju programa za ieto
1977 in njegovi uresničitvi. Ob
ugotovitvi, da ni bilo pridoblje-
nih toliko novih mest za druž-
beno varstvo otrok kolikor jih je
bilo lani načrtovanih, so se de-
legati med obravnavo zadržali
predvsem na tem vprašanju.
Zelo so se zanimali zakaj je v
zastoju graditev vrtca šentja-
kob il, ki je še vedno odprta
zadeva prvega samoprispevka.
Ni ostalo le pri vprašanju sa-
mero. Delegati sozahtevalitudi
pismeni odgovor s poudarkom.
da mora biti opremljen z na-
tančno in jasno obrazložitvijo
dejanskih in nič olepSanih
vzrokov za tolikšno zamudo pri
graditvi tega prepotrebnega
objekta.

Takojšnji odgovor pa so de-
tegali dobili glede družinskega
varstva, ki v lanskem letu tudi ni
zaiivelo tako kot je bilo načrto-
vano. Kot kaže bo letos na tem
področju več sreče. Po dolgem
iskanju in preverjanju ali ustre-
zajo pogojem, sta se le pojavili
varuhinji, ki bosta v skladu z
zakonskimi predpisi sprejeli v
varstvo vsaka po pet dojenč-
kov. Vse formalnosti so že v
teku, v tem primeru jih urejuje
VVZ Hezka Dragar, s katerim
bosta varuhinji v delavnem ra-
zmerju. Poiskati pa bo treba Še
nove. ustrezne varuhinje, da bo
dosežen program. po katerem
naj bi letos zajeli v družinsko
varstvo skupa/ šestdeset otrok.
Skrb za nova mesta so deiegati
pokazali tudiz vprašanjem ka-
ko je z etažnimi enotami v kra-

Razlike pri oskrbninah v po-
sameznem VVZ, ki pa so ma-
lenkostne, so v zvezi z amorti-

jevni skupnosti Ivan Kavčič. Te
enote, so dobili v odgovor, bo-
do začele z vzgojno varstveno-
dejavnostjo v letošnjem sep-
tembru s prtpombo, da je rok
zgraditve seveda odvisen od
izvajalca gradbenih del.

Tudi starši sami sezavzema-
jo za pridobitev kar največjega
števila novih zmogljivosli. Nji-
hove predloge je posredovala
delegatkaiz VVZ Ciciban, ki pa
žal niso sprejemljivt. Starši so
namreč predtagali naj bi skup-
nost otroikega varstva odkupi-
la nekaj atrijskih stanovanj in
jih preuredrla v vzgojno var-
stvene enote. IzvrSni cxJbor
skupnosti je že razmiSljal o tej
možnosti. se tudi pogovoril s
strokovnjaki. ki pa so odgovo-
rili, da je preuredttev atrijskih
stanovanj za namene otroške-
ga varstva nemogoča zastran
gradbenih, zakonodajnih in
normativnih predpisov.

Na seji so. z enim glasom
proti, sprejeli tudt novo in za
letošnje leto dokončno lestvico
o deležu staršev pri ceni oskrb-
nin v vrtcih. Lestvica je začela
veljali 1. marca in vrtci tako že
obračunavajo oskrbnine skla-
dno z novo lestvico. Da bi bilo
obraČunavanje tako za računo-
vodstva kakor tudi za starše
olajšano. so starši prejeli tiska-
na obvestila o ekonomskih ce-
nah oskrbnin za posameznega
otroka in o odstotku njihovega
deleža prf oskrbninah glede na
mesečne dohodke na člana
družinske skupnosti.

V naši občini imamo štiri
osrednje vzgojno varstvene za-
vode. Oskrbnine v posamez-
nem zavodu so naslednje:

zacijo. ki je odvisna od leta
zgraditve objekta oztroma na-
bave opreme. E. K.


